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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Maximálják-e a magánegészségügyi diagnosztikai 
szolgáltatások elszabaduló árait?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Sok szó esik az utóbbi időben a szakrendelők sorsáról, a magánegészségügy árairól, a várólisták
hosszáról, melyek alatt ma már nem csupán a műtéti várólistáknál, hanem sajnos a diagnosztikai
ellátásoknál is problémát jelentenek.

Jelenleg nem követhető a kormány ténykedése az egészségügyi szektorban, félreformok követik
egymást.  Olyan megoldásokra lenne szükség, amelyek szakmai alapon a betegek érdekeit  szem
előtt tartva megoldást nyújtanak ennek a szétzilált szektornak a rendbehozatalára. Növelni kell a
finanszírozást,  csökkenteni  kell  a  várólistákat  és  gátat  kell  szabni  az  elszabaduló
magánegészségügyi áraknak.

A jelentősen  megnövekedett  várakozási  idők  a  betegeket  egyértelműen  a  magánegészségügy
irányába terelik. Itt viszont elképesztően magas árak vannak, például egy rutin nagylabor- vagy egy
hasi ultrahangvizsgálat akár 30 ezer forint is lehet, egy gyomortükrözésért pedig elkérhetnek akár
90 ezer forintot is. Ezt a többség nem engedheti meg magának. Az LMP javaslata éppen ezért a
magánegészségügyi  ármaximum  bevezetése  a  magánegészségügyi  diagnosztikai  vizsgálatokra.
Támogatják-e a javaslatunkat?

Illetve, felülvizsgálják-e a NEAK finanszírozást annak érdekében, hogy több forrás jusson az állami
ellátásokra? A várólisták csökkentése érdekében bevonhatónak tartják-e az állami forrásokat, hogy
új magánegészségügyi kapacitások vásárlásával csökkentsék a várólistákat?

Muszáj kitérni a szakrendelőkre is.  Takács Péter egészségügyi államtitkár még a közelmúltban is a
szakrendelők államosításáról beszélt,  azonban a sajtóban az jelent meg, hogy az önkormányzati
szövetségekkel már közölték, a kormány elengedte ezt a kérdést. Ez valóban így van, tényleg nem



fogják államosítani az önkormányzati fenntartásban működő szakrendelőket?

 

Válaszát előre is köszönöm!
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